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Saksliste og saksdokumenter for årsmøte i Rana Fotballklubb for 2024 

Styret viser til innkalling til årsmøte av 27. februar 2025. 

Årsmøtet avholdes den 18. mars 2025 kl. 18:00 på RFK-huset, Ranenget 17C. 

Under følger saklisten for årsmøtet: 

Sak 1:  Godkjenne de stemmeberettigede medlemmene 
Sak 2: Velge dirigent(er) 
Sak 3:  Velge protokollfører(e)  
Sak 4:  Velge to medlemmer til å underskrive protokollen  
Sak 5:  Godkjenne forretningsorden 
Sak 6:  Godkjenne innkallingen 
Sak 7:  Godkjenne saklisten 
Sak 8:  Behandle idrettslagets årsberetning, herunder eventuelle gruppeårsmeldinger 

Sak 9: Behandle 

Sak 9.1 Idrettslagets regnskap (Vedlegg 1) 
Sak 9.2 Styrets økonomiske beretning 
Sak 9.3 Behandle kontrollutvalgets beretning (Vedlegg 2) 
Sak 9.4 Behandle beretning fra engasjert revisor (Vedlegg 3) 

Sak 10: Behandle forslag og saker 
Sak 10.1  

Sak 11: Fastsette medlemskontingent og treningsavgift, eller gi fullmakt til å fastsette 
treningsavgifter.   

Sak 12:  Vedta idrettslagets budsjett (Vedlegg 4) 
Sak 13:  Behandle idrettslagets organisasjonsplan (se sak 8) 
Sak 14:  Foreta følgende valg: (Vedlegg 5) 

14.1 Styre: 
- leder 
- nestleder  
- styremedlemmer   
- varamedlem 

14.2 Kontrollutvalg: 
- leder  
- medlem 
-varamedlem 

14.3 Representanter til ting og møter i de organisasjonsledd idrettslaget har 
representasjonsrett eller gi styret fullmakt til å oppnevne representantene 
14.4 Valgkomité: 

- leder   
- medlem  
- varamedlem 

Sak 15: Engasjere revisor til å revidere idrettslagets regnskap 
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Sak 5. FORRETNINGSORDEN FOR GJENNOMFØRING AV ÅRSMØTE I RANA 

FOTBALLKLUBB 
1. Gjennomføring av årsmøtet 
1.1 Årsmøtet ledes av den valgte dirigenten, og skal gjennomføres i samsvar med NIFs lov og denne 
forretningsorden. 

1.2 Enhver som ønsker ordet på årsmøtet, må melde seg til talerlisten og kan bare tale til årsmøtet 
når dirigenten har gitt vedkommende ordet.  

2. Taletid 
2.1 Medlem/årsmøtevalgt organ med forslag på saklisten, gis nødvendig taletid for å presentere 
forslaget. 

2.2 For etterfølgende innlegg, er taletiden tre minutter for første innlegg, to minutter for andre 
innlegg og ett minutt for tredje innlegg. Ingen gis rett til ordet mer enn tre ganger i samme sak. 

2.3 Etter forslag fra dirigenten eller et medlem/årsmøtevalgt organ, kan årsmøtet beslutte å: 
- sette strek for de inntegnede talere 
- sette strek for nye forslag 
- øke antall innlegg 
- endre taletiden 
- gi taletid til personer uten talerett 

2.4 Person med talerett som ber om ordet til forretningsorden har ett minutt taletid.  

3. Behandling av forslag på årsmøtet 
3.1 Person som vil fremme eventuelle forslag/endringsforslag, under årsmøtet må meddele forslaget 
skriftlig til dirigenten og være signert av medlemmet.   

3.2 Forslag kan bare fremmes i saker som står på saklisten. 

3.3 Etter at saklisten er godkjent, kan ikke forslag som fremgår av saklisten trekkes uten at årsmøtet 
aksepterer dette. 

4. Stemmegivning 
4.1 Stemmegivning gjennomføres i samsvar med dirigentens angivelse.  Dirigenten skal klart angi 
hvilken sak det skal stemmes over. 

4.2 Dersom det kreves eller er nødvendig med skriftlig avstemming, skal avstemming skje ved å 
benytte skriftlig skjema.  

5. Protokoll 
5.1 Det føres protokoll over årsmøtets forhandlinger. Protokollen føres av de årsmøtet har valgt til å 
føre protokoll. 

5.2 I protokollen innføres hvem som har hatt ordet i sakene, hvilke forslag som er fremmet, hvem 
som er forslagsstiller, hvilke vedtak som er fattet i den enkelte sak, og resultatet av 
avstemninger med antall stemmer for og imot og ev. blanke stemmer. 

5.3 Protokollen skal publiseres på idrettslagets hjemmeside så snart den er godkjent.    
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Sak 8. Idrettslagets årsberetning 

Styrets sammensetning 

• Leder:   Bjørn Audun Risøy (marked) 

• Nestleder:  Bjørn Roland (økonomi) 

• Styremedlem:  Line Klaveness (Toppfotball, damefotballsatsingen) 

• Styremedlem: Pål Furnes (B&U) 

• Styremedlem: Robin Jakobsen (Adm.ansvarlig) 

• Styremedlem: Kamilla Mehus (Kvalitetsklubb) 

• Styremedlem: Lena Cecilie Hanssen (Klubbhus) 

• Varamedlem: Allan Berg 

Styrets arbeid 
Vi har videreført strukturen i styret, og blitt orientert gjennom utvalgene fra B&U, Marked, Økonomi, 

Kvalitetsklubb, Toppfotball og klubbhuset. Toppfotballutvalget har blitt overlatt administrativt, og 

styremedlem Line Klavenes har representert klubben i utvalg for en ny felles damefotballsatsing. 

Strukturen sørger for at styret er godt orientert innenfor alle satsings- og virksomhetsområdene 

klubben opererer i. 

2024 har vært et historisk år for Rana Fotballklubb. Gjennom dedikert arbeid, samhold og en 

urokkelig tro på våre mål har vi oppnådd en av våre største ambisjoner – opprykk til toppfotballen. 

Denne bragden er et resultat av innsatsen fra spillere, trenere, frivillige, og alle samarbeidspartnere, 

supportere og alle som har støttet klubben på veien. Opprykket er ikke bare en bekreftelse på det 

sportslige nivået vi har nådd, men også et fundament for videre vekst og utvikling. 

Historisk blir også 2025, når vi formelt tar over damesatsingen i byen vår fra 1. januar 2025. Det er et 

resultat av godt samarbeid mellom Bossmo & Ytteren, Rana FK, samarbeidspartnere, 

samarbeidsutvalget og alle som jobber for en felles satsing. I overgangsåret 2024 har det vært et 

meget tett og tillitsfullt samarbeid mellom Bossmo & Ytteren og Rana FK på flere områder for å sikre 

økonomien i B&Y, bygge et langsiktig økonomisk fundament for kvinnesatsing i Rana FK, samt trener- 

og spillerlogistikk. I tillegg har et nytt utvalg mellom alle bydelsklubbene jobbet videre med struktur 

på barne- og ungdomsfotballen for jenter. 2024 ble et eneste stort premiedryss for Rana FK, og vi ble 

lagt merke til av store deler av landet. 

Vår satsing på bærekraft, samarbeid og inkludering er noe som legges merke til, og klubben ble 

hedret som årets fair play klubb i Nordland av NFF Nordland. Vi ble også hedret som årets 

idrettsnavn av Rana Blad. Summen av all aktiviteten i klubben gjorde at vi på nyåret ble tildelt prisen 

som årets ambassadør av Ranaregionen næringsforening.  

Når Norsk Ligafotball skulle presentere sin bærekraftsrapport, ble Rana FK trukket frem som 1 av 2 

klubber for å presentere vår fremoverilag-visjon. Vi er stolte over all den positive oppmerksomheten 

klubben har fått i 2024, og vil jobbe for å videre styrke klubben i 2025. 
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• Det har blitt avholdt 8 styremøter i 2024, hvor det har blitt behandlet totalt 60 saker. Dette 

i tillegg til flere arbeidsmøter underveis.  

 

Klubben har avholdt «alle kortene på bordet» også i år, og har kartlagt hvilke områder vi kan styrke 

oss på, og hva vi kan være stolte av at er veldig bra. 

Idrettslagets organisering 

• Medlemmer i valgkomité: Magnus Kibsgaard (leder), Vegard Nerdal (medlem), Caroline 

Moen Eide (medlem) og Nina Haaland (vara) 

• Medlemmer i kontrollutvalg: Krister Salamonsen (leder), Marit Breivik Meyer (medlem) og 

Bjørn Rune Sørensen (vara) 

• Helgeland Revisjon (engasjert revisor) 
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Aktivitet 
Rana FK A-lag 

 

 

 

 

VI fikk inn noen nye spillere i Nikolai Aas og Hannes Bordal før sesongen. Når vi i tillegg beholdt stort 

sett hele troppen fra 2024 følte vi oss ganske komfortabel med troppen.  

Sportslig var vinteren veldig god. Vi hadde god treningskvalitet og leverte gode kamper i 

oppkjøringen. Starten på sesongen var også god der vi bla slo RBK 2 i første seriekamp og fulgte opp 

med seier hjemme mot Tiller. Vi hadde en svak kamp i 1.runde i NM som gjorde at vi dessverre røk ut 

allerede etter første kamp. Festen hjemme 16.mai i seriekamp mot Mosjøen ble sportslig en skikkelig 

nedtur med 1-1. På tribunen og i forkant av kampen var det fantastisk engasjement og trøkk. 1600 

tilskuere lagde ei ramme man sjelden før har sett på dette nivået.  

I perioden fra denne kampen og frem til sommeren slet vi mer spillemessig. Flere og flere lag valgte å 

forsvare dypt, og det ble utfordrende for oss å finne åpningene. Som enkeltspillere og lag slet vi med 

å finne ut av hvordan vi skulle komme ut av en litt dårlig trend. Det ble evaluert grundig og trenere 
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og spillere fikk satt en ny start etter oppstart av trening etter sommerferien. Forventningen om 

opprykk hadde kanskje tynget spillerne noe utover våren og man fikk gjennom gode diskusjoner og 

møter fjerna alt annet fokus enn å tenke «kamp for kamp».  

Vi fikk inn Sondre Solhaug og Theo Aksnes Olsen på sommeren og mistet Martin Skjæran, Kristian 

Grønning, Anton Nordeng til Trondheim pga studier.  

VI startet høstsesongen godt borte mot LSK 2 men måtte se oss slått etter utvisning og to sene mål 

fra LSK. Men vi tok med oss den gode prestasjonen og startet en seiersrekke som det står respekt av. 

Vi slo topplagene med 1 mål (Trygg/Lade hjemme og Nardo borte) og vi hadde et bunnivå som var så 

høyt at få eller ingen av bunnlagene skapte særlig store utfordringer for oss over 90minutter. En jevn 

serie der trenere og spiller på imponerende vis fullfører sesongen på beste måte ved å slå Tiller borte 

i nest siste seriekamp, før man smadrer Byåsen hele 10-0 i siste serieomgang. Rammen rundt, selve 

kampen, euforien og feiringa etter kampen på Meyergården Spektrum var av det spektakulære slaget 

og viste nok en gang hvilket omdømme og hvilket engasjement klubben har fått hos befolkningen i 

Rana. Kombinasjonen av lokal tilhørighet gjennom mange spillere fra Mo i Rana og det at vi har vært 

gode på å hente spillere har vært viktige suksessfaktorer i 2024.  

Med 13 kamper på rad med seier og et tilskuersnitt på 805 var vi landets beste klubb på flere 

områder i 3.divisjonen på høsten.  

Vi har ved å utfordre, tilrettelegge, inspirere og stille krav, fått ei spillergruppe som har en mentalitet 

og en kultur som er veldig nære toppidrett. Vi er langt fra å være i mål, men grunnlaget for at unge 

spillere som nå kommer opp i vår a-stall har gode rollemodeller for å kunne bli toppspillere er bedre 

enn noen gang i moderne tid i Mo i Rana.  

Ut fra forutsetningene laget har hatt, og forventningene man hadde fra alle rundt var sesongen sett 

under ett meget vellykket. Vår og tidlig sommer skiller seg ut som en utfordrende periode, mens 

vinter, sensommer og høst var meget bra.  

Totalen gjør at vi fra 2025 endelig kan si at Mo i Rana er tilbake i norsk toppfotball, og at formålet 

med å starte Rana FK (Å skape ei reell og bærekraftig toppfotballsatsing i Mo i Rana) er i ferd med å 

realisere seg.  
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Rekrutt:  

 

Rekruttlaget består av 20 spillere. Dette er de spillerne som er de mest ambisiøse og holdningssterke 

spillerne i aldersgruppen 16-19 år. Laget har to meget kompetente og engasjerte trenere i Kenneth 

Wold og Bendik Loe.  

Vinteren ble for rekruttene preget av god kvalitet i trening, gode treningskamper (vant 10 av 11 

kamper) og mange spillere som sto i god utvikling. De hadde en fin treningsleir på Kypros sammen 

med a-laget som var med på å spleise laget godt sammen, og bryte ned barrierer mellom rekrutt og 

a-lag.  

Vårsesongen kan i korte ordelag oppsummeres på samme måte. Laget fremsto på en måte som 

gjorde at publikum og supportere virkelig fikk øynene opp for laget. Mange spillere tok store steg og 

de fremsto som et lag med stor L.  
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De spilte 13 kamper og vant 11, spilte 1 uavgjort og tapte 1 kamp. I denne perioden hadde de tre cup 

kamper i G19 NM. Der rekruttene knuste Bodø Glimt sitt G19 lag 3-1 hjemme på Sagbakken stadion. 

De fulgte opp med å slå Nardo borte før de dessverre røk ut mot et meget godt Ranheim lag på 

straffespark i runden etter. Spillemessig kunne de vunnet denne og stått igjen sammen med kun 

OBOS og Eliterserielag i Kvartfinalen.  

De deltok på Norway Cup og gjorde en meget god figur. De røk også her ut på straffespark, uten å 

slippe inn et eneste spillemål i turneringen, i kvartfinalen mot laget som vant hele turneringen. 

Guttene fikk enormt med skryt i etterkant av dommere og de som fulgte laget, noe som var utrolig 

fint å få med seg hjem. Dette er gutter som har gode verdier, før, under og etter kamp.  

Høstsesongen er også meget bra. De spiller 16 kamper der de vinner 11, taper 3 og spiller 2 uavgjort. 

Dessverre taper de siste kamp i seriespillet borte mot Sandnessjøen og mistet dermed sjansen til å 

spille opprykks kvalifisering til 3.divisjon.  

Totalt spiller de 39 kamper. Vinner 31, uavgjort 4 og 4 tap. Målforskjell 150 - 44 (+106) 

Det er meget gledelig å se spillerutviklingsarbeidet som er gjort i 2024. Mange spillere har tatt store 

steg og vi er glade for at 2 rekrutter har tatt steget opp i A-lagsstallen (Emilian Falstad og Sander Elias 

Fjelldalselv), og flere banker på døren. 

Et meget godt år for rekruttene og jobben som gjøres støtter opp under klubbens misjon: «Gi kraft 

og liv til drømman» 

Barn og ungdom: 

Barne- og ungdomsavdelingen har hatt full fart i 2024. 

Det har vært et år fylt med mange aktiviteter som trening, turneringer, kamper og mange 

opplevelser som man har hatt sammen med gode fotballvenner. Det har bl.a. vært arrangert Coop 

Fotballskole og Elkem Høstcamp, som mange har deltatt på. 

Vi har hatt oppstart av fotball for 2018 kullet med veldig god rekruttering og de er allerede en fin 

gjeng. Det er dessverre ikke nok spillere til både gutte- og jentegrupper. Rekruttering er ett område 

vi ser må prioriteres i barnefotballen og ungdomsfotballen. Framskrivninger for kommende barnekull 

på Lyngheim viser at det forventes noe færre barn, dessverre en utvikling vi deler med de andre 

bydelene. Det positive er at vi forholdsmessig med resten av landet får med større prosentandel av 

ungene som er i vårt nedslagsfelt enn det som er tilfelle i resten av landet, spesielt på guttesiden. 

Sammen med de andre bynære klubbene ble det arrangert en uformell «oppstart» på våren for barn 

som skulle begynne på skolen. Dette er et tiltak vi ønsker å få til også i 2025. 

Vi har god score på trenerutdanning på våre yngste lag, noe vi tror er essensielt for at det leveres god 

aktivitet, som igjen fører til mindre frafall. 

I ungdomsfotballen har vi i de fleste årsklassene fortsatt meget stabile kull. Vi tror det handler om 

høy voksentetthet og sunn inngang til idretten. Flinke foreldretrenere som har tatt kurs er helt 
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avgjørende. Vi er også veldig stolte av at Øyvind Gundersen ble kåret til årets grasrottrener i NFF 

Nordland. Vi har ambisjon om å kurse flere, og få flere til å delta på flere kurs. Vi har på en del av 

våre kull samarbeid med bl.a. Gruben IL og Åga Il, noe som fungerer veldig godt. 

Vi har opprettholdt ekstratiltak gjennom årets om har gått. FFO har fått økende deltakelse og 

tilslutning, noe som er gledelig. Løkkesøndag benyttes fortsatt i stor grad av alle bydeler. Det ble 

arrangert vinterløkke (løkkefotball i vinterferien). Fotball før frokost er også en viktig bidragsyter for 

økt aktivitet i vår klubb – og klubbene rundt oss. Vi er stolte av å kunne tilby alle ekstratiltakene for å 

øke aktivitet i regionen vår. 

 

Medlemstall 
Antall betalende medlemmer i Rana Fotballklubb: 

2024 0-5 år 6-12 år 13-19 år 20-25 år 26 år og eldre Totalt 

Kvinner 0 26 49 5 48 128 

Menn 0 69 122 21 107 319 

Totalt 0 95 171 26 155 447 

Vis gjerne medlemsutvikling over tid: 

 2020 2021 2022 2023 2024 

Kvinner 164 163 123 136 128 

Menn 334 353 310 323 319 

Totalt 498 516 433 459 447 

 

 

Sak 9.1 Idrettslagets regnskap 
Se vedlegg 1 
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Sak 9.2 Styrets økonomiske beretning 

Økonomiansvarlig Bjørn-T. Roland har holdt styret informert om klubbens økonomiske situasjon 

gjennom året. Styret får jevnlig oppdatering både avdelingsvis og samlet, og sammenligner 

resultatene med det periodiserte budsjettet. 

Avdelingene som følges opp, har i 2024 vært: 

• Toppfotball 

• Barn og ungdom 

• RFK-Huset 

• Bussen 

• Damefotballsatsningen 

• Hele klubben 

Klubben har god økonomisk oppfølging gjennom økonomiansvarlig, daglig leder og regnskapsfører. 

Det lages månedlige regnskap, og hvert styremøte inkluderer en grundig gjennomgang av disse. 

Regnskapene utarbeides av regnskapsfører, og kvalitetssikres av økonomiansvarlig, daglig leder og 

styreleder. 

På hvert styremøte blir status for markedsarbeidet gjennomgått. Oversikt over sponsorinntekter til 

klubben oppdateres minst månedlig, og styret orienteres på hvert styremøte, i tillegg til jevnlig 

oppdatering av klubbens markedsgruppe, daglig leder og styreleder. 

For å redusere finansieringskostnadene har styret i 2024 vedtatt en ekstraordinær nedbetaling av kr 

1.115.000 i langsiktig gjeld. 

I sum har klubben god kontroll på økonomien med en meget sterk balanse med en egenkapitalandel 

på 72,3%.  

Sak 9.3 Behandle kontrollutvalgets beretning 
Se vedlegg 2 

Sak 9.4 Behandle beretning fra engasjert revisor 
 Se vedlegg 3 
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Sak 10: Behandle forslag og saker 

Sak 11: Fastsette medlemskontingent og treningsavgift, eller gi fullmakt til 

å fastsette treningsavgifter.   
Styrets forslag for 2025:  
 
Medlemskontingent holdes uendret. 50 kr per år.  
 
Utvalgene i Barn og ungdom og Toppfotball gis fullmakt til å fastsette treningsavgiftene for lagene 

tilhørende sine utvalg. 

Sak 12: Vedta idrettslagets budsjett 
Se vedlegg 5 

Sak 13:  Behandle idrettslagets organisasjonsplan 

Styret foreslår å korrigere organisasjonskartet, for å tilpasse etter dagens drift, med nye 

driftsområder.   
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Sak 14:  Foreta følgende valg: 
14.1 Styre: 

- leder 
- nestleder  
- styremedlemmer   
- varamedlem 

14.2 Kontrollutvalg: 
- leder  
- medlem 
-varamedlem 

14.3 Representanter til ting og møter i de organisasjonsledd idrettslaget har representasjonsrett 
eller gi styret fullmakt til å oppnevne representantene 
14.4 Valgkomité: 

- leder   
- medlem  
- varamedlem 

Se vedlegg 6 

 

Sak 15: Engasjere revisor til å revidere idrettslagets regnskap 
Styrets forslag: 

Revisor i 2024 har vært Helgeland Revisjon og avtalen foreslås forlenget med ett år. 


